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Κοπή πίτας ΤΕΕ/ΤΚΜ

Προτεραιότητα αυτής της θητείας είναι οι μηχανι-
κοί και τα θέματα που τους απασχολούν, τόνισε ο 
Πρόεδρος του ΤΕΕ/ΤΚΜ, Τάσος Κονακλίδης, κα-
λωσορίζοντας τους καλεσμένους στην κοπή της 
πίτας  του Τμήματος, εκ μέρους των 16000 μηχανι-
κών της Κεντρικής Μακεδονίας. Για να επισημάνει, 
χαριτολογώντας στη συνέχεια, προς τους εκπρο-
σώπους της τοπικής και κεντρικής εξουσίας, ότι 
δεν θα απαλλαγούν από το ΤΕΕ, εφόσον τα θέματα 
των μηχανικών συμπεριλαμβάνουν ότι έχει να κά-
νει με την ανάπτυξη όπως: το σχεδιασμό και την 
υλοποίηση του ΕΣΠΑ, τα μεγάλα έργα, τη βελτίω-
ση του αστικού περιβάλλοντος του Πολεοδομικού 
Συγκροτήματος και των άλλων αστικών κέντρων 
της Κεντρικής Μακεδονίας, την προστασία του φυ-
σικού περιβάλλοντος, την αειφόρο χρήση των πό-
ρων, το Εθνικό και τα Ειδικά Χωροταξικά Πλαίσια, 
την ανάδειξη της Θεσσαλονίκης σε Μητροπολιτικό 
κέντρο μιας ευρείας περιοχής,  εντός και εκτός συ-
νόρων, την  ορθή διαχείριση  των εγγενών πόρων 
της Πόλης και της Περιφέρειας. 

■ «Στρεβλή και επικίνδυνη επιλογή» η χωρο-
θέτηση του ΧΥΤΥ Ημαθίας
 «Τρέχον παράδειγμα στρεβλής και επικίνδυνης 
«αναπτυξιακής» επιλογής είναι η εγκατάσταση, 
σε λάθος χώρο, ενός εντελώς  απαραίτητου έρ-
γου. Της μονάδας  επεξεργασίας των απορριμμά-
των του Ν. Ημαθίας.  Ένα εκατομμύριο Θεσσα-
λονικείς υδρεύονται από ταμιευτήρα που απέχει 
μόλις 350 μέτρα από το χώρο που «επιλέχτηκε» 
για την εγκατάσταση της μονάδας, υπογράμμισε 
ο κ. Κονακλίδης.  Και πρόσθεσε ότι το ΤΕΕ/ΤΚΜ 
έκανε  μια σειρά αθόρυβων αλλά δυναμικών κι-
νήσεων,  ακολουθώντας, με συνέπεια και χωρίς 
δημαγωγίες,  τον -συχνά μοναχικό - δρόμο του, 
προτείνοντας  λύσεις, κρίνοντας επιλογές, τεκμη-
ριώνοντας πάντοτε τις θέσεις του και φέρνοντας 
σε πέρας τις δράσεις  που αποφασίζουν δημο-
κρατικά, τα εκλεγμένα όργανά του.
 
■ «Όχι» στην ανάδειξη μηχανικών με «τα-
χύρρυθμες διαδικασίες»
Ένα μεγάλο κεφάλαιο στο οποίο η διοίκηση του 
ΤΕΕ/ΤΚΜ δίνει έμφαση είναι η εξασφάλιση παι-
δείας υψηλής ποιότητας για τους μηχανικούς, η 
οποία είναι  η μόνη που μπορεί να τους δώσει τα 
κατάλληλα εφόδια για να ανταποκριθούν  στις τε-
ράστιες ευθύνες τους.  «Οποιαδήποτε απόπειρα 
ανάδειξης μηχανικών με διαδικασίες ταχύρυθ-
μες, ενταγμένες στη λογική της ήσσονος προ-
σπάθειας, τύπου Κέντρων Ελευθέρων Σπουδών 
(ΚΕΣ), θέτει σε κίνδυνο την καθημερινότητα των 
πολιτών και θίγει βαθύτατα τις αναπτυξιακές 
προοπτικές της χώρας.  Σε ό,τι αφορά στη χρονί-
ζουσα, έντεχνα κατασκευασμένη διαμάχη με τους 
αποφοίτους των ΤΕΙ, το ζήτημα για το ΤΕΕ είναι 
λυμένο. Το τεχνικό έργο είναι τεράστιο, χρειάζεται 
όλους τους τεχνικούς, ενταγμένους σε μία καλά 
οργανωμένη πυραμίδα, με ευθύνες και αρμοδιό-
τητες που προσδιορίζονται αυστηρά και μόνο από 
τις γνώσεις και τις αποδεδειγμένες δεξιότητες», 
επεσήμανε ο κ. Κονακλίδης.

■ ΤΣΜΕΔΕ: Να πληρώσουν πρώτα οι οφειλέ-
τες τα χρέη τους
«Απειλή» για τον κλάδο των μηχανικών χαρακτή-

ρισε ο κ. Κονακλίδης τη διαδικασία συγχώνευσης 
του ΤΣΜΕΔΕ σε ένα νέο ενιαίο «Ταμείο Επιστη-
μόνων». Όπως είπε, το ταμείο των μηχανικών 
είναι το πλέον υγιές, με υψηλό αποθεματικό και 
θετικούς όλους τους σχετικούς δείκτες, παρά τον 
επί δεκαετίες άτοκο εγκλεισμό των αποθεμάτων 
του στην Τράπεζα της Ελλάδος και την άνευ όρων 
διαχείρισή τους από τις εκάστοτε κυβερνήσεις.  
Ο κ. Κονακλίδης υπενθύμισε το κοινωνικό έργο 
του ΤΣΜΕΔΕ, που χρηματοδοτεί τα πολυτεχνεία 
(μέσω του πόρου υπέρ ΕΜΠ) και εκδίδει εγγυητι-
κές επιστολές, διευκολύνοντας νέους μηχανικούς 
και μικρές επιχειρήσεις.
«Το Ταμείο μας οφείλει το δυναμισμό του στις 
θυσίες των μηχανικών και στην αυτοδιαχείρισή 
του.  Αυτές τις θυσίες δεν είμαστε διατεθειμένοι 
να τις εκχωρήσουμε για  να κλείσουν τα ελλείμ-
ματα. Κανένας μηχανικός δεν θα προσπαθούσε να 
γεμίσει ένα όρυγμα χωρίς πρώτα να το στεγανο-
ποιήσει.  Και οι διαρροές είναι σε όλους γνωστές. 
Από την πλευρά μας, είμαστε  πρόθυμοι να κά-
νουμε τις θυσίες που μας αναλογούν για το κοινό 
καλό. Κι ακόμα περισσότερες. Θέλουμε όμως, να 
δούμε πρώτα  τους οφειλέτες, ιδιώτες και δημό-
σιο, να  πληρώνουν τα χρέη τους. Ζητούμε να  πά-
ρουμε στα χέρια μας ένα ορθολογικό σχέδιο, με 
αναπτυξιακή προοπτική και στόχο το κοινωνικό 
όφελος», υπογράμμισε ο κ. Κονακλίδης, τονίζο 
ντας ότι οι όροι αυτοί είναι αδιαπραγμάτευτοι και 
ότι θα συνεχιστούν οι τρίωρες στάσεις εργασίας 
των μηχανικών δημοσίων υπαλλήλων και η αποχή 
των εκπροσώπων του Επιμελητηρίου από όλες τις 
Επιτροπές και τα Συμβούλια, που έχουν παγώσει 
ήδη την παραγωγή δημόσιου έργου.

■ Δουλειά του μηχανικού είναι να σχεδιάζει 
και να υλοποιεί  
Κλείνοντας ο πρόεδρος το χαιρετισμό τους ζήτη-
σε από τους παρόντες να είναι κοντά στο ΤΕΕ και 
στους μηχανικούς. 
«Είναι ευκαιρία απόψε», είπε «να καθίσουμε πα-
ρέα, να περάσουμε καλά και να συζητήσουμε. Θα 
δείτε ότι οι μηχανικοί, δεν έχουμε καθόλου κοινές 
απόψεις μεταξύ μας. Έχουμε όμως τον τρόπο να 
τις συνθέσουμε και αν όχι,  να αντιπαρατεθούμε 
δημιουργικά και δημοκρατικά.  
Από τα αποψινά πηγαδάκια λείπουν οι επίσημοι, 
οι εκλεγμένοι συνάδελφοι και οι φίλοι που είναι 
στο συνέδριο του Συνασπισμού. Και άλλοι ίσως, 
που δεν ενημερώθηκαν έγκαιρα για την αναβολή 
της γιορτής, που την είχαμε σχεδιάσει αρχικά για 
την προηγούμενη Πέμπτη και συνέπεσε με την 
κηδεία του Αρχιεπισκόπου.  
Όταν οι άνθρωποι κάνουν σχέδια, ο Θεός γελά-
ει, λέει η παροιμία. Αν βέβαια την παίρναμε τοις 
μετρητοίς, θα μέναμε άνεργοι γιατί δουλειά των 
μηχανικών  είναι να κάνουν σχέδια. Αλλά και να 
υλοποιούν τα σχέδιά τους, γιατί τα έχουν μελετή-
σει καλά και έχουν προβλέψει τους αστάθμητους 
παράγοντες. Και γιατί  έχουν  την ικανότητα να τα 
τροποποιούν  ώστε να  αντιμετωπίζουν ό,τι είναι 
αδύνατο  να προβλεφτεί.  

■ ΗΤΑΝ ΜΑΖΙ ΜΑΣ:
Εκπρόσωποι Εκκλησίας, πολιτείας, κομμάτων, εκ-
παίδευσης, τεχνικών οργανισμών και αυτοδιοίκησης. 
Την πίτα του ΤΕΕ/ΤΚΜ έκοψε ο Πανοσιολογιότα-

«Το Ταμείο μας 
οφείλει το δυναμισμό 
του στις θυσίες των 
μηχανικών και στην 
αυτοδιαχείρισή του.  
Αυτές τις θυσίες δεν 
είμαστε διατεθειμένοι 
να τις εκχωρήσουμε 
για  να κλείσουν τα ελ-
λείμματα […] Ζητούμε 
να  πάρουμε στα χέρια 
μας ένα ορθολογικό 
σχέδιο, με αναπτυ-
ξιακή προοπτική και 
στόχο το κοινωνικό 
όφελος»

«Οποιαδήποτε 
απόπειρα ανάδειξης 
μηχανικών με διαδι-
κασίες ταχύρρυθμες, 
ενταγμένες στη λογική 
της ήσσονος προσπά-
θειας, τύπου Κέντρων 
Ελευθέρων Σπουδών 
(ΚΕΣ), θέτει σε κίνδυ-
νο την καθημερινότητα 
των πολιτών και θίγει 
βαθύτατα τις αναπτυ-
ξιακές προοπτικές της 
χώρας»
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τος εκπρόσωπος του Σεβασμιοτάτου Μητροπολίτη 
Θεσσαλονίκης, ενώ το «παρών» στην εκδήλωση 
έδωσαν ο ευρωβουλευτής, Μαργαρίτης Σχοινάς, 
οι βουλευτές Θεόδωρος Καράογλου, Γιάννης 
Μαγκριώτης και Γιώργος Ορφανός, ο δήμαρχος 
Θεσσαλονίκης Βασίλης Παπαγεωργόπουλος, ο 
γενικός γραμματέας του υπουργείου Μακεδονί-
ας-Θράκης, Λουκάς Ανανίκας, ο ειδικός γραμ-
ματέας του υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων, Δημήτρης Παπαγιαννίδης, ο ειδικός 
γραμματέας του Υπουργείου Εξωτερικών Νίκος 
Ταχιάος, οι εκπρόσωποι του νομάρχη, αντινομάρ-
χες Γιάννης Αγγούρας και Γεώργιος Τσαμασλής, 
ο κοσμήτορας της Πολυτεχνικής Σχολής του ΑΠΘ, 
Νίκος Μουσιόπουλος, ο πρόεδρος του Τμήματος 
Πολιτικών Μηχανικών ΑΠΘ, Δημοσθένης Αγγε-
λίδης, ο αντιδήμαρχος Δημοτικών Έργων και Κυ-
κλοφορίας Θεσσαλονίκης, Βαγγέλης Δημητρίου, 
ο αντιδήμαρχος Τεχνικής Υπηρεσίας - Πολεοδο-
μίας και Πολεοδομικών Εφαρμογών Καλαμαριάς, 
Δημοσθένης Σαρηγιάννης, η πρόεδρος του Οργα-
νισμού Ρυθμιστικού (ΟΡΘΕ), Λίτσα Μπαϊρακτάρη 
και η διευθύντρια της Ειδικής Υπηρεσίας Δημοσί-
ων Έργων (ΕΥΔΕ) Αεροδρομίων Βορείου Ελλάδος 
Κορίνα Σοϊλεμετζίδου. 
Από την περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας πα-
ραβρέθηκαν οι Κώστας Κοκολάκης, προϊστάμε-
νος Πολιτικής Προστασίας Περιφέρειας και Πα-
ρασκευάς Χατζηπαρασκευάς από τη  Διεύθυνση 
Δημοσίων Έργων.
Τα κομμάτια των κομμάτων από την πίτα του ΤΕΕ/
ΤΚΜ παρέλαβαν εκ μέρους της Νέας Δημοκρα-
τίας ο Βάκης Φραντζής, εκ μέρους του ΠΑΣΟΚ ο 
Σωτήρης Πρέντζας, από το ΚΚΕ ο Κώστας Κατσι-
άβαλος, από τον Συνασπισμό ο Γιώργος Απότσος 
και από το ΛΑΟΣ, ο Παναγιώτης Δηλάρης. 

■ Οι εκπρόσωποι του τεχνικού κόσμου
Δυνατά χτύπησε στην εκδήλωση η «καρδιά» του 
τεχνικού κόσμου της Θεσσαλονίκης και της Βό-
ρειας Ελλάδας, μέσω των εκπροσώπων των φο-
ρέων του κλάδου. Συγκεκριμένα, στην εκδήλωση 
παραβρέθηκαν επίσης οι πρόεδροι της ΕΜΔΥΔΑΣ 
Κεντρικής Μακεδονίας, Χρήστος Μακρής, του 
Συλλόγου Μηχανολόγων - Ηλεκτρολόγων Βορεί-
ου Ελλάδος, Ηλίας Χομσίογλου, του Συλλόγου 
Διπλωματούχων Αγρονόμων Τοπογράφων Μη-
χανικών Βορείου Ελλάδος, Ακης Μουρμουρής, 
του Συλλόγου Χημικών Μηχανικών, Νίκος Ζαχα-

ριάδης, του Συνδέσμου Πτυχιούχων Εργοληπτών 
Δημοσίων Έργων Θεσσαλονίκης Κ. Μακεδονίας, 
Γιώργος Γάγαλης, αλλά και ο αντιπρόεδρος του 
Συλλόγου Αρχιτεκτόνων Θεσσαλονίκης, Τέλης 
Βασιλειάδης.

■ Οι εκπρόσωποι παραγωγικών  φορέων
Από τη γιορτή του ΤΕΕ/ΤΚΜ δεν έλειψαν και οι 
εκπρόσωποι παραγωγικών φορέων, οργανισμών 
και εταιριών της Βόρειας Ελλάδας, Μεταξύ αυ-
τών, οι πρόεδροι του Οργανισμού Λιμένος Θεσ-
σαλονίκης (ΟΛΘ), Λάζαρος Καναβούρας, του 
Συνδέσμου Εξαγωγέων Βορείου Ελλάδος (ΣΕΒΕ), 
Βασίλης Θωμαΐδης και του Συνδέσμου Ιδιοκτη-
τών Ακινήτων Βορείου Ελλάδας, Κώστας Ζήκας, 
καθώς επίσης και οι διευθύνοντες σύμβουλοι της 
Εγνατίας Οδού, Δημήτρης Κωτούλας, του ΟΛΘ, 
Γιάννης Τσάρας και της HELEXPO ΑΕ, Θέμης 
Καρτσιώτης.

■ «Όλοι οι άνθρωποι» του …ΤΕΕ
Από πλευράς ΤΕΕ, στην εκδήλωση παραβρέθη-
καν παλαιότερα και νέα στελέχη: οι πρώην πρό-
εδροι του ΤΕΕ/ΤΚΜ, Γιάννης Αικατερινάρης, 
Γιάννης Οικονομίδης και  Σάκης Τζακόπουλος 
και –από τη σημερινή διοικούσα- ο αντιπρόεδρος 
Δημήτρης Γαληνός, ο γενικός γραμματέας Πάρις 
Μπίλλιας και τα μέλη Παρθένα Ανδρεάδου, Βα-
σίλης Γκουντής, Γιάννης Δαρδαμάνης, Θεοδώρα 
Μάνου, Δημήτρης Μήτρου, Σωτήρης Πρέντζας 
και Σωτήρης Ψημμένος. Το «παρών» έδωσε επί-
σης ο πρόεδρος του Πειθαρχικού Συμβουλίου, 
Τάσος Αϊβατζίδης.
Από την αντιπροσωπεία του ΤΕΕ, παρών ήταν ο 
πρόεδρος, Κυριάκος Μουρατίδης. Επίσης, πα-
ραβρέθηκαν ο πρόεδρος του ΤΕΕ Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης, Ντίνος Αντωνιάδης και 
το μέλος της διοικούσας επιτροπής του κεντρικού 
ΤΕΕ, Ηλίας Περτζινίδης.
Από τη γιορτή δεν έλειψαν ακόμη εκπρόσωποι 
των νομαρχιακών επιτροπών του ΤΕΕ/ΤΚΜ, αλλά 
και εκατοντάδες μηχανικοί, που διασκέδασαν 
μέχρι αργά το βράδυ. Για την ιστορία, το φλουρί 
της πίτας «έπεσε» στο ΤΕΕ/ΤΚΜ. Όχι, δεν …ευ-
λογήσαμε τα γένια μας: απλά, ας ελπίσουμε ότι η 
φετινή χρονιά θα είναι «η χρονιά μας».
Σημείωση: Αν, στην καταγραφή των παρευρισκομέ-
νων ξεχάσαμε κάποιον, δεν έγινε επίτηδες. Υποσχό-
μαστε να επανορθώσουμε στο επόμενο τεύχος.
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«Η επιλογή του χώρου 
εγκατάστασης του 
ΧΥΤΥ Ημαθίας αποτε-
λεί τρέχον παράδειγμα 
στρεβλής και επικίν-
δυνης ‘’αναπτυξιακής’’ 
επιλογής». 

«Το ΤΕΕ/ΤΚΜ θα 
προτείνει –και θα 
διεκδικήσει- την 
ορθή διαχείριση των 
εγγενών πόρων της 
Θεσσαλονίκης».

«Λειτουργούμε με συ-
νέπεια και αποφασι-
στικότητα, αλλά χωρίς 
άσκοπες δημαγωγίες».




